



## MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU

### KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai **Sijil Perakuan Pendaftaran dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta **Sijil Taraf Bumiputera** oleh Pusat Khidmat Kontraktor (PKK) dalam **Gred, Kategori dan Pengkhususan** berkaitan yang masih sah membuat tawaran bagi kerja berikut:

TAJUK PROJEK	GREDE, KATEGORI & PENGKHUSUSAN	TARIKH JUALAN DAN TUTUP SEBUTHARGA	HARGA DOKUMEN
1 Menaiktaraf Pasar Wakaf Tengah Kepada Medan Selera, Kg. Wakaf Tengah Kuala Nerus, MB Kuala Terengganu. <b>( MBKT SH91/2021 )</b>	Gred G1 Kategori B Pengkhususan B04 dan B24	Tempoh Jualan : <b>18 Mei 2021 (Selasa)</b> hingga <b>24 Mei 2021 (Isnin)</b>  Tarikh Tutup : <b>25 Mei 2021 (Selasa)</b> <b>Sebelum jam 12.00 Tengah Hari</b>  <i>(Dokumen yang dihantar lewat tidak akan dipertimbangkan)</i>	<b>RM20.00</b>
2 Menaiktaraf Shelter Kepada 4 Unit Kios Makanan Kering Di kawasan lapang Bersebelahan Taman Hilliran Dan Sekitarnya, MB Kuala Terengganu. <b>( MBKT SH92/2021 )</b>			
3 Menaiktaraf Gerai Makan Di Lagoon Kuala Ibai Dan Sekitar, MB Kuala Terengganu. <b>( MBKT SH93/2021 )</b>			
4 Membaikpulih Gerai Makan MBKT Serta Kerja-Kerja Lain Berkaitan Di Kawasan Perindustrian Chendering, Kuala Terengganu, MB Kuala Terengganu. <b>( MBKT SH94/2021 )</b>			

- Dokumen Sebutharga boleh dibeli dan maklumat lanjut boleh didapati semasa waktu pejabat di **Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.**
- Lawatan Tapak adalah **tidak diwajibkan**. Penyebutharga digalakkan untuk membuat lawatan tapak atas tanggungjawab sendiri
- Naskah Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor atau penama-penama yang ditauliahkan seperti dalam **sijil pendaftaran Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)** yang sah dengan membawa sijil ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan yang dikeluarkan oleh Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia dan Sijil Bertaraf Bumiputera yang dikeluarkan oleh Pusat Khidmat Kontraktor beserta satu salinan fotostat bagi setiap salinan sewaktu membeli Dokumen Sebutharga.
- Dokumen Sebutharga akan dijual mulai pada hari **Selasa, 18 Mei 2021** hingga **Isnin, 24 Mei 2021** yang boleh dibuat secara Tunai/Deraf Bank/Wang Pos/Kriman Wang Pos yang dibuat atas nama :  
**"Datuk Bandar Majlis Bandaraya Kuala Terengganu"**
- Sebutharga ini akan ditutup pada hari Selasa, 25 Mei 2021.** Dokumen Sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dihantar dalam sampul surat beriakri dan ditulis dengan tajuk dan no. tender berkenaan dan hendaklah dimasukkan ke dalam peti tawaran di **Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu** pada atau sebelum **jam 12.00 tengah hari** pada hari tersebut.
- Majlis tidak terikat untuk menerima tawaran terendah ataupun mana-mana tawaran.
- Penyebutharga yang berjaya tetapi enggan menjalankan kerja-kerja ini selepas tawaran dibuat atau menarik balik tawaran tersebut sebelum tempoh sahlaku sebutharga tamat akan diambil tindakan ke atas pendaftarannya dan juga akan menanggung segala kos perbezaan.
- Penyebutharga hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang telah ditetapkan oleh pihak MKN dan KKM bagi pencegahan COVID-19.

t.t

( **HAJI ROZALI BIN SALLEH** )

Datuk Bandar

Majlis Bandaraya Kuala Terengganu